

ស្លាយទី ១) គ្រាប់មីស៊ីលីករបស់ស្រូវ - បង្កើនចំណីអាហាររបស់អ្នកងាយស្រួល
នាំទៅរកអ្នកដោយឌីជេអឹម ១ ឌីជីដាដា

ស្លាយ ២) អ្នកនឹងត្រូវការ

អ្នកនឹងត្រូវការ SEEDS + កុងតឺន័រ + ដី + ស៊ុន + ទឹក

អ្នកអាចទិញកញ្ចប់គ្រាប់ពូជយ៉ាងថោកពីទីផ្សារហើយចែករំលែកថ្លៃដើម។ មានគ្រាប់ពូជជា
ច្រើនក្នុងមួយកញ្ចប់។

(ត្រូវអាចបែងចែកសិស្សជាក្រុម ៗ ដើម្បីទិញពូជផ្សេងៗគ្នានិងចែករំលែកថ្លៃដើមនិងគ្រាប់។)

អ្នកអាចប្រើគ្រាប់ពូជប្រភេទណាមួយ។

(យើងនឹងនិយាយបន្ថែមទៀតអំពីគ្រាប់ពូជដីនិងធុងនៅក្នុងស្លាយផ្សេងទៀត)

ស្លាយទី ៣) ដី

•រូបភាពទី ១ បង្ហាញពីដីងាប់ដលគានជីវិត

•រូបភាពទី ២ បង្ហាញពីល្បាយដីនិងបន្លែ

•រូបភាពទី ៣ បង្ហាញពីដីកំប៉ុសដលមានសុខភាពល្អដើម្បី ឲ្យ រុក្ខជាតិរបស់អ្នកដុះលូតលាស់
ដីត្រូវការចំណីអាហារ - ដូចអ្នកនិងខ្ញុំ។ អ្នកអាចលាយដី“ ងាប់” ជាមួយអាហារចាស់លាមក
សត្វបោះចោលបន្លែឬស្លឹកជាមួយដីដាក់ក្នុងធុង / កណាត់។ ឬអ្នកអាចធ្វើគំនរនៅកន្លែងបើក
ចំហ។ ជារឿយៗអ្នកអាចរកបន្លែឬស្លឹកចាស់ៗដោយឥតគិតថ្លៃនៅផ្សារ។ មុនពេលលាយ
ជាមួយដីវាជាការល្អបំផុតក្នុងការច្រូតបន្លែជាបំណែកតូចៗ។ ទុកដីរហូតដល់បន្លែបែកក្នុងដី។
អ្នកគួរតែមានដីងងឹត (ដីកំប៉ុស)

ប្រសិនបើអ្នកប្រើកុងតឺន័រកុំបិទវា - ទុកវាឱ្យបើកចំហដើម្បីឱ្យខ្យល់អាចចូលបាន។

សម្គាល់: ដីខ្សាច់ដីខ្សាច់ផលិតដីសរីរាង្គល្អសំរាប់ដីមានសុខភាពល្អ

ស្លាយទី ៤: កុងតឺន័រ

អ្នកអាចដាំរុក្ខជាតិរបស់អ្នកបានតែអ្វីទាំងអស់ - គ្រាន់តែធ្វើឱ្យប្រាកដថាកុងតឺន័ររបស់អ្នកមាន
ប្រហោងនៅខាងក្រោមដូច្នោះដីអាចបង្ហូរចេញប្រសិនបើវាសើមពេក។

ស្លាយ ៥) គ្រាប់

ដាក់តែមួយឬពីរគ្រាប់នៅក្នុងធុងរបស់អ្នកជាមួយដីដែលមានសុខភាពល្អ។ គ្រាប់ត្រូវការតែ
ប្រហែល ១ ស។ មពីក្រោមផ្ទៃដី។ ត្រូវប្រាកដថាដីរបស់អ្នកសើម - មិនសើម។

ទុកឱ្យរុក្ខជាតិមួយ "ទៅរកគ្រាប់ពូជ" មានន័យថា - ទុកឱ្យវាបន្តលូតលាស់រហូតដល់វាបង្កើតគ្រាប់ពូជ។ បន្ទាប់មកអ្នកអង្វែងគ្រាប់ពូជចេញហើយរក្សាទុកវានៅកន្លែងស្ងួតនិងមានខ្យល់នៅក្នុងធុង។ រោងចក្រនេះអាចផលិតគ្រាប់ពូជរាប់រយគ្រាប់ដែលអ្នកអាចដាំម្តងទៀតដើម្បីដាំបន្ថែមទៀតដែលមានន័យថាអ្នកមានអាហារសរីរាង្គឥតគិតថ្លៃ - អស់កល្បជានិច្ច!

ចំណាំ: រូបភាពធំបង្ហាញពីរុក្ខជាតិដែលបានដុះទៅជាគ្រាប់ពូជ។

ចំណាំទី ២: គ្រាប់ពូជខ្លះនឹងមិនលូតលាស់ទេកុំខកចិត្ត - សូមព្យាយាម។

ស្នាមទី ៦: ការសក់ចិញ្ចឹមស្មៅ

សួនត្រៃដែលបានកើនឡើងមិនតម្រូវឱ្យមានការដឹកឬគ្រឿងម៉ាស៊ីនទេ។ ពួកគេប្រើទឹកតិចជាង ៧០% ជាងការដាំនៅលើដីហើយដីនៅតែបន្តកែលម្អពីព្រោះអ្នកបន្តបង្កើនកាកសំណល់អាហារ / ដីសរីរាង្គ។ វាងាយស្រួលក្នុងការធ្វើនិងថែរក្សាសួនត្រៃដែលបានលើកឡើង។ អ្នកណាម្នាក់អាចបង្កើតសួនត្រៃដែលបានលើកឡើងសូម្បីតែនៅលើដីតូចមួយក៏ដោយ។ អ្នកអាចលក់រុក្ខជាតិសរីរាង្គដែលអ្នកដាំនិងរកលុយបាន!

1) អ្នកអាចធ្វើវានៅលើដីធ្វើជញ្ជាំងចំហៀងប្រហែល ២០ សម។ ជញ្ជាំងអាចត្រូវបានធ្វើពីឈើឬឥដ្ឋឬថ្ម។ ដាក់ស្រទាប់ក្រដាសកាតុងធ្វើកេសនៅលើបាតបន្ទាប់មកស្រទាប់ដីខ្សាច់ឬដីនៅលើនោះ - បន្ទាប់មកស្រទាប់ដី (ដីកំប៉ុស) នៅលើនោះ។

២) ធ្វើសួនត្រៃដែលបានលើកឡើងរបស់អ្នកនៅកម្ពស់ចង្កេះកម្ពស់ប្រហែល ៧០ ស។ ម - អ្នកអាចធ្វើវាពីបន្ទះឈើឬស៊ីម៉ង់ត៍។

ស្នាម ៧) នាំមកជូនដោយ

ECO1 BIOGAS DIGESTERS <https://eco1biogasdigesters.com>
បំលែងកាកសំណល់សត្វនិងកាកសំណល់អាហារទៅជាឧស្ម័នសម្រាប់ចម្អិនអាហារនិងដីសម្រាប់ព័ត៌មានបន្ថែមសូមទូរស័ព្ទមកលេខ ០៨៨ ៩៨៤១ ៤៥១